

No. 40273

December 8, 2022

Le 8 décembre 2022

BETWEEN:

Eduardo Garcia Obregon a.k.a. Eduardo Garcia a.k.a. Eddie Obregon, Claudia Patricia Garcia a.k.a. Patricia Garcia a.k.a. Claudia Patricia De Garcia a.k.a. Claudia Santisteban and Managed (Portfolio), Corp., Genesis (LA), Corp. (Ontario Corporation Number 1653094), Genesis (LA), Corp. (Alberta Corporate Access Number 2013145921), FC Int, Corp. and First Canadian Int, Corp.

Applicants

- and -

Caja Paraguaya de Jubilaciones y Pensiones del Personal de Itaipu Binacional

Respondent

JUDGMENT

The application for leave to appeal of Eduardo Garcia Obregon a.k.a. Eduardo Garcia a.k.a. Eddie Obregon and Claudia Patricia Garcia a.k.a. Patricia Garcia a.k.a. Claudia Patricia De Garcia a.k.a. Claudia

ENTRE :

Eduardo Garcia Obregon, alias Eduardo Garcia, alias Eddie Obregon, Claudia Patricia Garcia, alias Patricia Garcia, alias Claudia Patricia De Garcia, alias Claudia Santisteban et Managed (Portfolio), Corp., Genesis (LA), Corp. (Ontario Corporation Number 1653094), Genesis (LA), Corp. (Alberta Corporate Access Number 2013145921), FC Int, Corp. et First Canadian Int, Corp.

Demandeurs

- et -

Caja Paraguaya de Jubilaciones y Pensiones del Personal de Itaipu Binacional

Intimée

JUGEMENT

La demande d'autorisation d'appel d'Eduardo Garcia Obregon, alias Eduardo Garcia alias Eddie Obregon et Claudia Patricia Garcia, alias Patricia Garcia, alias Claudia Patricia De Garcia, alias Claudia

Santisteban, from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C66155, 2020 ONCA 124, dated February 14, 2020, is dismissed with costs.

The motion, by Eduardo Garcia and Patricia Garcia, to represent Managed (Portfolio), Corp., Genesis (LA), Corp. (Ontario Corporation Number 1653094), Genesis (LA), Corp. (Alberta Corporate Access Number 2013145921), FC Int, Corp. and First Canadian Int, Corp. is dismissed.

In any event, had the motion to represent been granted, the application for leave to appeal of Managed (Portfolio), Corp., Genesis (LA), Corp. (Ontario Corporation Number 1653094), Genesis (LA), Corp. (Alberta Corporate Access Number 2013145921), FC Int, Corp. and First Canadian Int, Corp. would have been dismissed.

Santisteban, de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C66155, 2020 ONCA 124, daté du 14 février 2020, est rejetée avec dépens.

La requête, déposée par Eduardo Garcia et Patricia Garcia, pour représenter Managed (Portfolio), Corp., Genesis (LA), Corp. (Ontario Corporation Number 1653094), Genesis (LA), Corp. (Alberta Corporate Access Number 2013145921), FC Int, Corp. et First Canadian Int, Corp. est rejetée.

Quoiqu'il en soit, même si la requête pour représenter avait été accueillie, la demande d'autorisation d'appel de Managed (Portfolio), Corp., Genesis (LA), Corp. (Ontario Corporation Number 1653094), Genesis (LA), Corp. (Alberta Corporate Access Number 2013145921), FC Int, Corp. et First Canadian Int, Corp. aurait été rejetée.

J.S.C.C.
J.C.S.C.